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Nr AO.0002.00019.2022 

P R O T O K Ó Ł  nr  LXIX 

z sesji Rady Miejskiej w Kleczewie, 

która odbyła się 20 grudnia 2022 roku 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:48 tego samego dnia.  

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji udział wzięło 12 radnych.  

Obecni radni: 

1. Tomasz Biegasiewicz 

2. Adam Chorbiński 

3. Marian Kapela 

4. Wojciech Krzywdziński 

5. Marek Łuczak 

6. Halina Maciejewska 

7. Jarosław Maciejewski 

8. Dariusz Michalak 

9. Andrzej Pawlaczyk 

10. Jacek Pernal 

11. Wiesław Stolarski 

12. Ewa Szacowna 

13. Maciej Trzewiczyński  

14. Jacek Tylman 

15. Dominika Woźniak 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Obrady LXIX sesji Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Kleczewie Maciej Trzewiczyński. Na wstępie powitał wszystkich obecnych na sali oraz 

wszystkich, którzy oglądają obrady sesji. Następnie, radni zostali poproszeni o sprawdzenie 

quorum. 12 radnych potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności, co oznacza, 

iż w sesji bierze udział wymagana liczba radnych do prowadzenia i podejmowania 

prawomocnych decyzji. 

Ad 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował wycofanie z porządku 

obrad następujących punktów:  

8. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 2023-2030. 

9. Uchwalenie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r.  

Uwag nie zgłoszono. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad wraz z zaproponowanymi zmianami: 

ZA: 12 (A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk,  

J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 
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PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (T. Biegasiewicz, W. Krzywdziński, H. Maciejewska)  

Porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z LXV i LXVI sesji.  

4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym.  

6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego.  

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy 

Kleczew na lata 2022-2030; 

b) w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Kleczew 

na lata 2023-2025”; 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego; 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego; 

e) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów  własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w 2023 roku; 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2022 r.; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2022-2030. 

8. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 2023-2030: 

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

b) odczytanie autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

WPF; 

c) dyskusja nad projektem uchwały oraz nad autopoprawkami Burmistrza oraz ich 

przegłosowanie;   

d) głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia WPF z przyjętymi 

poprawkami. 

9. Uchwalenie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r.: 

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

b) odczytanie opinii Komisji Budżetu i Finansów; 

c) odczytanie opinii pozostałych komisji Rady Miejskiej w Kleczewie; 

d) przedstawienie autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały budżetowej; 

e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej oraz nad autopoprawkami Burmistrza 

oraz ich przegłosowanie; 

f) głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej z przyjętymi poprawkami.  
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10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad 3. Przyjęcie protokołów z LXV i LXVI sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński poinformował, że protokoły z LXV  

i LXVI sesji były do wglądu w biurze rady oraz zostały wysłane radnym na skrzynki mailowe  

w celu zapoznania. W związku z powyższym, zaproponował przeprowadzenie głosowań  

w sprawie ich przyjęcia. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXV sesji: 

ZA: 12 (A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk,  

J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (T. Biegasiewicz, W. Krzywdziński, H. Maciejewska)  

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LXVI sesji: 

ZA: 12 (A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk,  

J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (T. Biegasiewicz, W. Krzywdziński, H. Maciejewska)  

Ad 4. Informacja burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym. 

Informację burmistrza o pracy w okresie od 22 listopada 2022 r. do 12 grudnia 2022 r. 

przedstawił Burmistrz Gminy i Miasta Kleczew Mariusz Musiałowski. 

Powyższa informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Pytań nie zgłoszono.  

Ad 5. Informacja przewodniczącego o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

odpowiedziach w okresie międzysesyjnym. 

Nie zgłoszono. 

Ad 6. Wnioski i zapytania do radnych Powiatu Konińskiego. 

Wniosków i zapytań nie zgłoszono. 

Ad 7a) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Kleczew 

na lata 2022-2030. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 



4 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXIX/519/2022 w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Miasta i Gminy Kleczew na lata 2022-2030: 

ZA: 12 (A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk,  

J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (T. Biegasiewicz, W. Krzywdziński, H. Maciejewska)  

Ad 7b) Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kleczewie Elżbieta 

Pasterska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny w Gminie Kleczew na lata 2023-2025”. Powyższe uzasadnienie 

stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXIX/520/2022 w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Kleczew na lata 2023-2025”: 

ZA: 12 (A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk,  

J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (T. Biegasiewicz, W. Krzywdziński, H. Maciejewska)  

Ad 7c) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie: 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXIX/521/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego: 

ZA: 12 (A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk,  

J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (T. Biegasiewicz, W. Krzywdziński, H. Maciejewska)  
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Ad 7d) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przestawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego. 

Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXIX/522/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego: 

ZA: 12 (A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk,  

J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (T. Biegasiewicz, W. Krzywdziński, H. Maciejewska)  

Ad 7e) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w 2023 roku. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie. 

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXIX/523/2022 w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 2023 roku: 

ZA: 12 (A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk,  

J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (T. Biegasiewicz, W. Krzywdziński, H. Maciejewska)  

Ad 7f) Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2022 r. Ponadto, na wniosek 

burmistrza wniosła o wprowadzenie autopoprawki, która związana jest z wnioskiem złożonym 

przez dyrektora MGOK w Kleczewie w sprawie wprowadzenia środków finansowych  

w kwocie 77.000,00 zł. Powyższe środki przeznaczone będą na strefę kibica – 6.000,00 zł, 

nadzór nad pracami remontowanymi – 9.000,00 zł i pozostałe wydatki bieżące - 62.000,00 zł.   

Następnie, Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie Marek 

Łuczak poinformował, że komisja na posiedzeniu, które odbyło się 20 grudnia br. pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Michalak w nawiązaniu do przedstawionego 

uzasadnienia, zapytał o kwotę 9 mln zł dotyczącą podatku?  

Skarbnik gminy Beata Kozikowska odpowiedziała, że chodzi o jednego z podatników gminy 

Kleczew. Wyjaśniła, że 14 grudnia br. została wydana ostateczna decyzja określająca wymiar 

na rok 2022. Na chwilę obecną, zgodnie z decyzją należy zmniejszyć środki o 1400000,00 zł. 

Wyjaśniła, że do 30 grudnia br. na pewno nie wpłyną środki finansowe w kwocie 8 mln zł,  

w związku z powyższym, należało tę kwotę uzupełnić, by nie wyszedł deficyt na koncie.  

W dalszej części będzie trwało postępowanie. Wysłano decyzję określającą, teraz podmiot ma 

prawo odwołać się od tej decyzji i na pewno skorzysta z tej możliwości.  

Burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski przypomniał, że o sytuacji informował już 

podczas zebrań sołeckich. Wyjaśnił, że jeden z podatników nie płacił podatku w wysokości, 

jakie zostały ustalone. Podatnik powołuje się na orzeczenia Trybunału Konstytucyjnego, które 

w opinii ekspertów nie dotyczą go. W związku z powyższym, środki finansowe są gminie 

należne i powinny wpłynąć na konto gminy. Z uwagi, że gmina przewidziała takie ryzyko, na 

kontach zgromadzone są środki finansowe, które na chwilę obecną stanowią zabezpieczenie dla 

gminy. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie wraz z autopoprawkami.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXIX/524/2022 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu 

Gminy Kleczew na 2022 r.: 

ZA: 12 (A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk,  

J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (T. Biegasiewicz, W. Krzywdziński, H. Maciejewska)  

Ad 7g) Skarbnik gminy Beata Kozikowska przedstawiła objaśnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew  

na lata 2022-2030. Powyższe objaśnienie stanowi załącznik do protokołu.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński zaproponował przegłosowanie projektu 

uchwały bez odczytywania, zgodnie z wersją otrzymaną w projekcie.   

Wyniki głosowania nad uchwałą nr LXIX/525/2022 zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na lata 2022-2030: 

ZA: 12 (A. Chorbiński, M. Kapela, M. Łuczak, J. Maciejewski, D. Michalak, A. Pawlaczyk,  

J. Pernal, W. Stolarski, E. Szacowna, M. Trzewiczyński, J. Tylman, D. Woźniak) 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0  

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 (T. Biegasiewicz, W. Krzywdziński, H. Maciejewska)  
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Ad 8. Punkt został wykreślony.  

Ad 9. Punkt został wykreślony.  

Ad 10. Wolne wnioski. 

1) Radny Marek Łuczak ponownie prosił o wyjaśnienie, na jakiej podstawie prowadzone są 

prace na nieruchomościach stanowiących własność gminy Kleczew, położonych w obrębie 

Sławoszewek. 

Sekretarz gminy Marta Sobczak wyjaśniła, że powyższa sprawa została przekazana radcy 

prawnemu. Z uwagi, iż radca prawny musiał zapoznać się dodatkowo z innymi dokumentami, 

otrzymano informację, iż opinia prawna będzie przygotowana w tygodniu. Po uzyskaniu opinii 

od radcy prawnego, zostanie ona niezwłocznie przekazana radnemu na maila.  

2) Radny Jacek Tylman wnioskował o zamontowanie brakującego znaku drogowego „ustąp 

pierwszeństwa przejazdu” na skrzyżowaniu dróg gminnej i powiatowej, przy Szkole 

Podstawowej w miejscowości Koziegłowy.  

Następnie, burmistrz GiM Kleczew Mariusz Musiałowski oraz przewodniczący Rady Miejskiej 

Maciej Trzewiczyński złożyli wszystkim życzenia świąteczne.   

Na powyższym zakończono.  

Ad 11. Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Maciej Trzewiczyński stwierdzając, iż porządek obrad został 

wyczerpany, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady LXIX sesji Rady 

Miejskiej w Kleczewie.  

                                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej  

     w Kleczewie 

Maciej Trzewiczyński 

 

 

Protokolant: 

Monika Gołębiowska  

 

 


